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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen kormányzati tervek vannak a megnövekedett 
veszélyes akkumulátor hulladékok ártalmatlanításával kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  akkumulátorgyártásból  származó  selejtek  és  veszélyes  hulladék  kezelésének  problémája  az
egész  országot  érinti,  az  ezzel  kapcsolatban megjelenő hírek pedig  joggal  keltenek aggodalmat
valamennyi magyar emberben. Jelenleg a nyilvánosság számára nem állnak rendelkezésre pontos
adatok sem a működő akkumulátorgyárak hulladék és selejt termelésével kapcsolatban, sem pedig a
tervezett üzemek ezen adatai nem ismerhetőek meg.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Milyen kormányzati tervek vannak a jelentősen megnövekedő veszélyes hulladékok 
ártalmatlanításával kapcsolatban? Magyarországon tervezik ezt megtenni, vagy más 
országokkal kötnek kétoldalú megállapodásokat? Ha így van, mely országokkal?

• Jelen pillanatban mennyi selejtes akkumulátorhulladékot tárolnak Magyarország területén?
Válaszait előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


